
Styrelsemöte Ringamåla Hembygdsförening Byahuset Ringamåla
Torsdagen den 14 december 2023, klockan 17.30

Mötesagenda

1. Mötets öppnande, närvarande:
Marie Louise Elmgren
Nils-Erik Svensson
Staffan Olsson
Marie Algotson
Kalle Karlsson
Nils Svensson
Tore Bengtsson
Anna Svensson
Nils Sjöström
Claire Sjöström (anslöt 18:30)

Ej närvarande:
Lisbet Karlsson
Jonna Söderberg
Per-Ove Olsson

2. Val av justeringsperson: Staffan Olsson

3. Föregående protokoll från 26/10 godkännes

4. Utvärdering julfest

59 betalande, för lite mat
14 icke medlemmar

6 backar dricka som inte gått ut finns kvar, säljs ut för 100:-
20 köttbullar över, 5 kg färs
4,5 kg potatis till Jansson var för lite -> 6 kg
2 bröd var lagom
Skinka 5,5 kg för lite -> 6 kg
Omelett för lite -> 3 stora
Paj -> 3
Revben lagom med 3 kg
Sill fanns över
Rödbetssallad, lagom
Fruktsallad
Råkostsallad lite över
Brunkål 3 huvuden lite över
Prinskorv 4,5 kg lite för mycket -> 4 kg
Ägg tog slut, 90 halvor för lite- > dubbla

Ingen rörde specialkosten

Höj lottpriserna, jämnare fördelning mellan rummen

Elda mer i spisarna och ställ upp maten för varmhållning
Dålig ved körs ut till valborg



5. Nissagården / Nils-Erik
Förbrukat 411 000, 94 000 kvar, reserveras till vattenindragning
Dispens beviljad att använda pengarna under tidigt 2024
Tore erbjuder sig att undersöka med Länsstyrelsen kring tillvägagångssätt och
konsekvenser för att kunna gräva för vattenledning, och reparera vagnsboden genom
Natura 2000-området.

Vatten dras genom sommarvattenledning från grävd brunn enligt anbud från VVSarn i
Blekinge på 93.130, med ev. tillägg för förlängd dragning föreslagen av Länsstyrelsen
för att minska påverkan på Natura 2000-området. Vattenledningen kompletteras vid
behov med invändig elkabel för uppvärmning.

6. Hembygdsförbundet / Staffan Olsson
Årsmöte hembygdsförbundet i Karlshamn 11/5-24

7. Landsbygds- och skärgårdsrådet / Staffan Olsson

Halahults representant föreslår att ett landsbygdsprogram skall tas fram

Ny översiktsplan tas fram, med ett landsbygsavsnitt

Facit/Halda-muséet är utslängda, inga besked om framtiden

Hällaryd tog upp frågan om skolan

Vägbidraget för enskilda vägar utan kommunalt underhåll höjs till 4,70:-/m

Marianne Peary är med sista gången 22/2, därefter pension. Staffan föreslår
uppvaktning i form av en Ringamålakasse + Ringamålaboken, vilket godkännes.

8. Ekonomi / Anna Svensson

Intäkter från medlemmar: 11800 - 126 medlemmar, liten ökning

Intäkter från böcker och kassa 7800:-

Uthyrning 3550:-

Aktiviteter: 55000:-

Utgifter aktiviteter: 27000:-

307000:- på banken (inkl. leader 115000:-)

40 000:- på renoveringskontot

9. Övriga frågor
Mötesdagar 2024: 18:30
Claire gör ett förslag på datum baserat på förra årets möten.



Årsmöte 2024 datum föreslaget 3/3 kl 16.00 i Bygdegården M-L kollar med
Arvid

Skolan blir byahus från 1/1-24. Begränsningen är att den inte får användas i
festsyften. Möte byahusgruppen: 17/1-24 18.30 Byahuset

10. Nästa möte: Torsdag 8 februari 18:30 Byahuset

11. Mötet avslutas

vid pennan Nils Sjöström

justeras Staffan Olsson

_____________________________________


